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27. mĮlrtsilesitas Harku Valla Kodanike Ühenduste Liidu fraktsioon alĮiirgneva arupžirimise.

Harku valla ees seisvaks oluliseks probleemiks on koolikohtade puudus, mis lįihiaastail selgelt
süveneb. Viimase 18 kuu jooksul on vallavanem esitanud volikogu istungitel neli erinevat
versiooni sellest, kuidas kas siis vallavanem või kogu vallavalitsus näeb lahendust
koolikohtade probleemile. Varieerunud on nii klassikomplektide arvud uutes ja
olemasolevates koolides, koolide arv, asukohad. Saamaks selgust, kas vallavalitsus on
mõisūrud probleemi olemust ning millisena näeb probleemi lahendust, esitame alĮžirgneva
arupĮirimise' Harku Valla Kodanike Ühenduste Liidu fraktsioon palub vallavanemal esitada

alĻ iirgnevad pro gnoo sid :

1. Kooli minevate laste arvu prognoos ktilade ja alevite kaupa Harku vallas aastatel2014
kuni 2020;

2' Prognoos koolide võime kohta majutada klassikomplekįe Harku vallas aastatel 2014 _

2020 koolide kaupa;

3. Klassikomplektide arvu prognoos Harku valla koolides aastatel 2014 - 2020 koolide ja
klasside (aastakäikude) kaupa.

l. aprillil saime vastuse arupĮirimisele, mis sisaldas vastuse ainult esimesele įilaļtoodud
kįįsimusele. Tulenevalt sellest esitasime 24. apillilkordusarupžirimise, kus kįįsisime
vastamata kįisimusi teistkordselt. Erinevalt esimesest korrast teistkordse arupĮirimise peale
vallavanem isegi ei tiritanud vastata. Sellest tulenevalt esitame vastamata kįisimused
kolmandat korda. Küsime:

l. Prognoos koolide võime kohta majutada klassikomplekte Harku va]las aastatel 2014 _

2020koolide kaupa;

2' Klassikomplektide įįrvu prognoos Harku valla koolides aastatel 2014 _ 2020 koolide ja
klasside (aastakäikude) kaupa.

Vastust soovime kirj alikult.
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